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Protokół Nr 44/08
z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury Fizycznej

Rady Miasta Krakowa
odbytego w dniu 25 listopada 2008 r.

w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa
Pl. Wszystkich Świętych ¾

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Bartłomiej Kocurek Przewodniczący Komisji udział
wzięli członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu oraz
zaproszeni goście (lista gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu).
Przewodniczący Bartłomiej Kocurek o godzinie 16.00 otworzył posiedzenie Komisji, powitał
członków Komisji oraz gości, po czym stwierdził quorum pozwalające na podejmowanie
prawomocnych decyzji.
Następnie Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia jednocześnie proponując
zmianę druku nr 923 (projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Krakowa na rok
2008 (dot. zwiększenia planu dochodów i wydatków w działach 801 i 854, zmian w planie
wydatków w działach: 600, 750, 852 i 900 oraz zmian w zadaniach realizowanych w trybie
lokalnych inicjatyw inwestycyjnych) na druk nr 948 (projekt uchwały w sprawie zmian
w budżecie Miasta Krakowa na rok 2008 (dot. zwiększenia planu dochodów i wydatków
w działach 801 i 854, zmian w planie wydatków w działach: 600, 700, 750, 754, 852, 854,
900 i 921 oraz zmian w zadaniach realizowanych w trybie lokalnych inicjatyw
inwestycyjnych).
Następnie Przewodniczący informując o pracach Zespołu ds. budżetu przedstawił wniosek
o uwzględnienie w autopoprawce do projektu uchwały budżetowej na rok 2009 listy zadań
inwestycyjnych z zakresu Edukacji i Kultury Fizycznej.
Komisja w głosowaniu: 7 gosów – „za”, 0 – „przeciw”, 2 – „wstrzymujące się postanowiła
wystąpić do Prezydenta Miasta Krakowa z wnioskiem (Wniosek Nr16/08 z 25.11.2008 r.)
w brzmieniu, jak niżej:

Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa wnioskuje
do Prezydenta Miasta Krakowa o uwzględnienie w autopoprawce do projektu uchwały
budżetowej na rok 2009 następujących zadań inwestycyjnych z zakresu Edukacji i
Kultury Fizycznej:
- Budowa sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej nr 50, ul. Katowicka 28.
- Rozbudowa Szkoły Podstawowej nr 53, ul. Skośna.
- Budowa niezbędnych obiektów edukacyjnych w rejonie osiedla Kliny-Południe.
- Wykonanie prac wykończeniowych w dobudowanej części Szkoły Podstawowej

nr 48, ul. Księcia Józefa 337.
- Kompleksowa wymiana stolarki okiennej w Internacie Specjalnego Ośrodka

Szkolno-Wychowawczego nr 5, ul. Św. Stanisława 10.
- Modernizacja szatni i toalet w Szkole Podstawowej nr 40, ul. Pszczelna 13.
- Adaptacja poddasza na cele edukacyjne w Gimnazjum nr 1, ul. Bernardyńska.
- Rozbudowa Przedszkola nr 76, ul. Emaus 26.
- Nadbudowa budynku Młodzieżowego Domu Kultury „Dom Harcerza”,

ul. Reymonta 18.
- Budowa Boiska Wielofunkcyjnego przy Gimnazjum nr 20, ul. Senatorska 35.

Wobec braku uwag i propozycji przystąpiono do dalszej realizacji porządku posiedzenia.
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Porządek posiedzenia:
1. Budżet Miasta Krakowa na rok 2009 – informacja Zespołu ds. budżetu.
2. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
a) nadania kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie powołania

zespołu Ekonomiki Oświaty – druk nr 895,
b) .zmian w budżecie Miasta Krakowa na rok 2008 (dot. zwiększenia planu dochodów

i wydatków w działach 801 i 854, zmian w planie wydatków w działach: 600, 700, 750,
754, 852, 854, 900 i 921 oraz zmian w zadaniach realizowanych w trybie lokalnych
inicjatyw inwestycyjnych) – druk nr 948.

3. Wybór kandydata na Wiceprzewodniczącego Komisji.
4. Sprawy bieżące, korespondencja.
5. Oświadczenia, komunikaty.

Ad. 2
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) nadania kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie powołania
zespołu Ekonomiki Oświaty – druk nr 895

Paweł Sularz omówił projekt uchwały w sprawie nadania kierunków działania dla Prezydenta
Miasta Krakowa w sprawie powołania zespołu Ekonomiki Oświaty wg druku nr 895.
Wojciech Hausener zwrócił uwagę na zbyt krótki czas na to, aby można było przeprowadzić
te działania. Opowiedział się za tym, aby zwiększać kompetencje, które szkoły realizują
i zdejmować je sukcesywnie z Zespołów Ekonomiki Oświaty.
Komisja w głosowaniu: 5 głosów – „za”, 4 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się, jedna
osoba nie brała udziału w głosowaniu pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały wg druku nr 895.

Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie
opiniuje projekt uchwały w sprawie nadania kierunków działania dla Prezydenta
Miasta Krakowa w sprawie powołania Zespołu Ekonomiki Oświaty– druk nr 895
(Opinia Nr 90/2008 z 25.11.2008 r.).

b) .zmian w budżecie Miasta Krakowa na rok 2008 (dot. zwiększenia planu dochodów
i wydatków w działach 801 i 854, zmian w planie wydatków w działach: 600, 700,
750, 754, 852, 854, 900 i 921 oraz zmian w zadaniach realizowanych w trybie
lokalnych inicjatyw inwestycyjnych) – druk nr 948

Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji omówił projekt chwały w sprawie zmian w budżecie
Miasta Krakowa na rok 2008 (dot. zwiększenia planu dochodów i wydatków w działach 801
i 854, zmian w planie wydatków w działach: 600, 700, 750, 754, 852, 854, 900 i 921 oraz
zmian w zadaniach realizowanych w trybie lokalnych inicjatyw inwestycyjnych) wg druk
nr 948.

Komisja w głosowaniu: 10 głosów – „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących
się” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały wg druku nr 948.
Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie opiniuje
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Krakowa na rok 2008 (dot.
zwiększenia planu dochodów i wydatków w działach 801 i 854, zmian w planie
wydatków w działach: 600, 700, 750, 754, 852, 854, 900 i 921 oraz zmian w zadaniach
realizowanych w trybie lokalnych inicjatyw inwestycyjnych) – druk nr 948 (Opinia
Nr 91/2008 z 25.11.2008 r.).
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Ad. 3
Wybór kandydata na Wiceprzewodniczącego Komisji

Na wstępie Przewodniczący Bartłomiej Kocurek poinformował o uzgodnieniach klubowych,
po czym zaproponował Bartłomieja Gardę, jako kandydata na Wiceprzewodniczącego
komisji edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa.
Zaproponowana kandydatura Bartłomieja Gardy, jako Kandydata na Wiceprzewodniczącego
Komisji Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa została przyjęta
(głosowanie: 5 głosów – „za”, 4 – „przeciw”, 1 – „wstrzymujący się) w związku z czym
Komisja postanowiła wystąpić z inicjatywą uchwałodawczą w przedmiotowej sprawie.

Ad. 4
Sprawy bieżące, korespondencja

Przewodniczący Bartłomiej Kocurek przedstawił pismo Prezydenta Miasta Krakowa
w sprawie powołania członków Komisji ds. oceny ofert w ramach Otwartego Konkursu Ofert
na rok 2009 w obszarze kultury fizycznej.
Zgodę na udział w pracach w pracach Komisji ds. oceny ofert w ramach otwartego Konkursu
Ofert na rok 2009 w obszarze kultury fizycznej wyraził Radny Józef Pilch – Członek
Komisji Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa.
Wobec powyższego Komisja w głosowaniu: 7 głosów – „za”, 0 – „przeciw”, trzy osoby nie
wzięły udziału  głosowaniu wydelegowała Radnego Józefa Pilcha do udziału w pracach ww.
Komisji.

Ad. 5
Oświadczenia, komunikaty

Brak.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji o godzinie 16.35 zamknął
posiedzenie.

Przewodniczył:
   Przewodniczący Komisji

Bartłomiej Kocurek

Protokołowała:

Zofia Majka


